
公众责任及产品责任综合险附加成批条款（利宝备－责任 [2011]附 6 号） 

利宝保险有限公司 

公众责任及产品责任综合保险附加成批条款  

（利宝备－责任 [2011]附6号） 

 

本保险条款定义 2.11 删除并做如下替换： 

2.11 “事故”是指由于持续或重复处于大致相同的环境，而导致的被保险人不能够预

见的或非故意的人身伤害和/或财产损失的一次事件。由同一来源或同一起因所导致的相继

发生的或由此引起的一系列事件被视为一次事故。 

从同一产品批次由同一原因导致的所有损失均被视为一次“事故”，即使事故发生并持续

了一段时间，或有多方遭受损失。此一次“事故”所导致的所有损失而产生的赔偿总额均计

入从同一产品批次由同一原因导致的且首次发生的人身伤害和/或财产损失所在的保险期

限。 

本批单不会提高明细表中列明的赔偿限额。 

除上述批改外，本保险其他条件不变。 

本附加条款与主条款内容相悖之处，以本附加条款为准；未尽之处，以主条款为准。 

 

Definition 2.11 is deleted and replaced with the following: 

2.11 “Occurrence” means an event, including continuous or repeated exposure to 

substantially the same general conditions, which results in Injury and/or Damage neither 

expected nor intended from the standpoint of the Insured. All events of a series 

consequent on or attributable to one source or original cause shall be deemed one 

Occurrence.   

All losses arising from the same cause in the same Product batch are deemed to be one 

loss Occurrence even where they have occurred over an extended period, irrespective of 

the number of parties that suffer loss. The total amount of indemnity payable by Liberty 

Insurance Company Limited in respect of such losses shall be accounted to the Period of 

Insurance in which the first Injury and/or Damage from the one and the same cause in the 

same batch occurred. 

Nothing contained in this endorsement shall in any way serve to increase the Limit of 

Indemnity stated in the Schedule. 

Other than as amended above, the terms of this Policy shall continue to apply. 


